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CHP Fatsa İlçe Başkanı Murat İnanlı Pazartesi günü basın toplantısı yaptı.

Toplantıya özenle hazırlanmış.

Ciddi emek vermiş.

Gerçekçi bir muhalefet mantığı ile meseleleri dile getirmeyi seçmiş.

Muhalefet olsun diye geçiştirmemeyi yeğlemiş.

Çok detaylı bir anlatımla Fatsa’nın sorunlarını dile getirmeyi tercih etmiş.

Siyasette muhalefet etmek de bir görevdir. Bu görevi layıkıyla yerine getirmek de büyük
başarıdır. Çünkü muhalefette olmak iktidara hazırlık yapmak demektir.
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Sayın Murat İnanlı basın toplantısı için kafa yormuş, görevinin bilincinde olan bir siyasetçi
anlayışıyla dersine üst düzey çalışmış, iktidara hazır bir ilçe başkanı profili ortaya koyarak bu
toplantıyı gerçekleştirdi.

Toplantıya bende davet edildim ve davete katıldım.

Murat başkan için yukarıda izah etmeye çalıştığım cümlelerimi de seçerek kullandım.

Gündeme dair en can alıcı tesbiti de; cumhurbaşkanımızın 2002 yılında meydanlarda muhalefet
olsun diye söylediği şu cümleyi basın toplantısının ana gündemine oturtmuş.

“Benim vatandaşım çöpten rızık topluyorsa, pazarlardan atık topluyorsa, meydanlarda
'açız' diye bağırıyorsa, ev kirasını elektriği suyu ödeyemiyorsa, %25'i açlık sınırının
%50'si yoksulluk sınırının altındaysa ülkeyi bu hale mevcut hükümet getirmiştir”

Şu an Türkiye’nin ana gündemi de tam bu söylem değil mi?

Hayat pahalılığı, alım gücünün düşmesi, zamlar, yoksulluğun derinleşmesi vs.vs...

Murat İnanlı’nın basın toplantısından birden fazla manşet çıkartmak mümkün.

Değerli okuyucularımız; birden fazla manşeti bulabilmeniz için basın toplantısının detaylarını
okumanızı dilerim...

*             *             *

FATSA ÇEVRE YOLU MUHALEFETİN DE GÜNDEMİNDE 
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Geçen hafta CHP Ordu milletvekili Mustafa Adıgüzel gazetemize yaptığı ziyarette “Fatsa Çevre
Yolu” ile ilgili
eleştirilerde bulunmuştu.

İktidar milletvekillerini eleştirmişti.

Hatta tüm Doğu Karadeniz Bölgesi illerinin milletvekillerinin dikkatini çekmişti.

Fatsa Çevre Yolu salt Ordu milletvekillerinin sorunu değil demişti.

İktidar partisinin Ordu milletvekillerinin sesinin çıkmadığından yakınmıştı.

Bu Pazartesi günü basın toplantısında CHP Fatsa İlçe Başkanı Murat İnanlı’da çevre yolundan
bahsetti.

15 yıldır bu yolun konuşulduğunu ve bir arpa boyu yol alınmadığını dile getirdi.

Şöyle diyelim; CHP milletvekili ve ilçe başkanı aynı soruna değiniyor. Aynı sorun üzerinde
çalışma yaptıkları gerçeğini ortaya koyuyorlar.

Adıgüzel’in dediği gibi bu sorun tek başına Fatsa’nın sorunu değil.

Bırakalım Ordu’yu tüm Karadeniz’in sorunudur.

Bizde uzun yıllardır çevre yolu konusunu hep gündemde tuttuk. “Bu sorun Fatsa’nın sorunu
değildir” dedik.
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CHP milletvekili ve ilçe başkanı da aynı görüşteler.

Lütfen birileri bu soruna bir göz atsın...
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